簡介

Brief Introduction

	1.
	邵善波先生，S.B.S.

邵善波先生現年五十六歲。現任一國兩制研究中心理事。邵先生現為中國人民政治協商會議第十屆全國委員會委員。

	Mr Shiu Sin-por, S.B.S.

Mr Shiu Sin-por, aged 56, is Director of One Country Two Systems Research Institute.  He is a member of the 10th National Committee of the Chinese People's Political Consultative Conference.



	2.
	張國柱先生
張國柱先生現年五十五歲。現任明愛賽馬會石塘咀青少年綜合服務單位主任。張先生現為香港社會工作者總工會會長。

	Mr Cheung Kwok-che

Mr Cheung Kwok-che, aged 55, is the worker In-charge of Hong Kong Caritas Jockey Club Service for Young People – Shek Tong Tsui.  He is the president of Hong Kong Social Workers General Union.


	3.
	潘天賜先生
潘天賜先生現年五十七歲。現任葛量洪校友會黃埔學校校長。潘先生現為香港職工會聯盟司庫及香港教育專業人員協會權益及投訴部主任。

	Mr Pun Tin-chi
Mr Pun Tin-chi, aged 57, is the principal of GCEPSA Whampoa Primary School.  He is the treasurer of Hong Kong Confederation of Trade Unions and chief officer of Rights, Privileges and Complaints Department of Hong Kong Professional Teachers’ Union.  




